

Restricted

Abu Dhabi Securities Exchange Chief Executive
Resolution No. (05) of 2020
Concerning De- Listing of ADNIC Converted Shares
ADNIC2 and merge them with the shares of Abu Dhabi
National Insurance Company

قرار الرئيس التنفيذي لسوق أبوظبي للأوراق المالية
رقم (05) لسنة 2020 م
بشأن إلغاء إدراج أسهم شركة أبوظبي الوطنية للتأمين ADNIC2
الناجمة عن تحويل السندات ودمجها مع أسهم شركة أبوظبي
الوطنية للتأمين

Due to the holding of the General Assembly of Abu Dhabi National Insurance Company on 3/15/2020 and approval of the company budget and profit and loss account for the fiscal year ending on December 31, 2019 and approval of the proposal of the company's board of directors regarding the distribution of cash dividends to shareholders.

نظراً لإنعقاد الجمعية العمومية لشركة أبوظبي الوطنية للتأمين بتاريخ 2020/3/15 والمصادقة على ميزانية الشركة وحساب الأرباح والخسائر عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2019 والموافقة على مقترح مجلس إدارة الشركة بشأن توزيع الأرباح النقدية على المساهمين.

Has decided the following:

تقرر الآتي:

Article (1)

It was decided to de -list the shares of ADNIC Converted Shares (ADNIC2) and merge them with the shares of Abu Dhabi National Insurance Company (ADNIC), as of a trading session on Thursday 26/03/2020.

مادة (1)

تقرر إلغاء إدراج أسهم شركة أبوظبي الوطنية للتأمين ADNIC2 الناتجة عن تحويل السندات ودمجها مع أسهم شركة أبوظبي الوطنية للتأمين، وذلك إعتباراً من جلسة تداول يوم الخميس الموافق 2020/03/26.

Article (2)

All Heads of Departments in ADX are to execute this resolution, all in their respective fields.

مادة (2)

على جميع رؤساء الإدارات في السوق تنفيذ هذا القرار، كُلِّ في مجال اختصاصه.

Article (3)

This resolution shall be circulated to SCA, all departments at ADX, and all brokers accredited by ADX.

مادة (3)

يُعمم هذا القرار على الهيئة، وجميع إدارات السوق، والوسطاء المعتمدين لدى السوق.

Khaleefa Salem Almansouri
Chief Executive

خليفة سالم المنصوري
الرئيس التنفيذي

Issued on Monday
Dated 23/03/2020

صدر في يوم الاثنين
2020/03/23 الموافق